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La nova escola Bressol pel gener del 2007
El ple extraordinari del 31 de gener va donar el vist i plau per a que l’empresa Gulinves SL, que havia 
presentat la millor oferta al concurs d’adjudicació amb un pressupost de 970.719 euros, comenci les 
obres de la nova Llar d’Infants d’Altafulla. L’obra es preveu estigui acabada a finals d’aquest any i 
que la norantena de nens i nenes omplin la guarderia a partir del gener del 2007. Gulinves s’ha com-
promés a tenir acabades les obres en un màxim de 8 mesos. Ara, paral·lelament, han de començar 
els treballs preparatius, entre altres al proper mes de març la pre-inscripció dels futurs alumnes de 
l’escola bressol de l’Hort de Pau.

La depuradora de Brises filtra aigües brutes
Cada cap de setmana, la depuradora de Brises del Mar desborda 
aigües brutes vessant-les a la rasa que recentment va estar arranjada. 
Es deu per una deficiència del sistema d’evacuació d’aigües que surt 
per la tapa del registre. L’increment d’usuaris de cada cap de setmana 
provoca aquesta situació de col·lapse, que es pot veure agreujat 
en la Setmana Santa i a l’estiu. Requerit per ABG-EPM l’equip de 
govern va manifestar que s’està a l’espera de la urbanització de tot 
el sector i que per evitar aquesta situació insalubre i molesta envia 
periòdicament brigades de neteja.
També a Brises es detecten unes males olors que suposadament 
procedeixen de la Fàbrica de Conglomerats Asfàltics (Firtec). Aquesta 
situació també l’ha denunciat ABG-EPM a l’equip de govern per 
saber si es segueixen per part de l’ajuntament de Torredembarra els 
protocols de seguretat i medi ambient. 

Altafulla ja té defensor de la ciutadania 
El plenari de l’ajuntament ha escollit Javier Magallón 
i Almenara com a síndic municipal de greuges, 
nomenant també com a síndica suplent Cinta Nomen 
i Chavarria. Així qui es senti perjudicat per qualsevol 
actuació municipal o vulgui presentar una queixa 
al consistori pot a partir d’ara recorre a aquesta 
nova figura independent de l’equip de govern i grups 
municipals. 

El culebrot de l’Estatut / passió de “Gavilans”  capítol 1235

Amb el nostre vot en contra, a 
partir d’ara la gestió de l’aigua 
d’Altafulla passarà a portar-la 
una empresa mixta de la qual 
Aigües de Catalunya (participa-
da per COMSA i Aigües de Va-
lència) serà el soci privat amb 
un inicial 49% de les accions. 
ABG considera que aquesta 
ha estat una ocasió perduda 
per tal de fer una empresa 
totalment municipal que no 
deixés en mans privades un 
servei bàsic i escàs com és 
l’aigua. Si la decisió de semi-
privatitzar l’aigua per part d’AU-
PA-PSC ha suposat un alt nivell 
de discussió, l’elecció del soci 
no ha estat mancada de con-
tradiccions. Al concurs es van 
presentar 4 empreses: Cassà, 
Aigües de Catalunya, Sorea 
(Agbar) i Aqualia (FCC). Segons 
l’informe fet pels tècnics de la 

Diputació de Tarragona, ACAT 
(Aigües de Catalunya) era la 
millor opció, seguida de Sorea 
i Aqualia, quedant molt enrera 
l’oferta de Cassà. Ja conegut 
aquest informe per l’alcaldia, 
es va elaborar un altre de 
paral·lel pel tècnic de l’ajunta-
ment en el que la millor opció 
era Aqualia seguida de Sorea i 
ACAT. En les deliberacions a la 
junta de contractació el repre-
sentant d’ABG es va quedar 
sol defensant com a millor op-
ció la d’ACAT ja que, segons 
la documentació aportada, la 
seva oferta contemplava que 
el crèdit de 3 milions d’euros 
al que pot accedir l’ajunta-
ment, el cedia amb un inte-
rés d’un 0 % en contrast amb 
l’oferta d’Aqualia que era de 
l’euribor més un punt (3,83% 
a data d’avui). Aquesta i altres 

consideracions van fer que el 
nostre representant fos l’úni-
ca veu discordant d’una junta 
que havia escollit per majoria 
absoluta Aqualia. 
Tres dies després, a la co-
missió d’Hisenda, l’equip de 
govern va mostrar les seves 
diferències amb el que s’havia 
aprovat a la taula de contrac-
tació. A la junta de portaveus, 
l’alcalde ja va manifestar la 
seva intenció que podria can-
viar d’opinió sobre l’empresa 
a escollir i finalment set dies 
després es tornava a convo-
car la taula de contractació 
per desdir-se i escollir l’opció 
que des de el primer moment 
va recolzar l’ABG. 
Aquella mateixa tarda del 27 
de gener es convocava una 
comissió d’Hisenda per ratifi-
car el canvi d’opinió i poder-la 

passar al ple d’aquella nit, on 
finalment es va aprovar. 
El procés d’elecció, com es 
pot comprovar, va ser estrany 
i, segons creiem,  pesava més 
el fet que Aqualia donés dins 
les aportacions econòmiques 
de xoc 200.000 euros per a 
allò que l’Ajuntament volés i 
no per arranjar la xarxa. Di-
ners que, segons la nostre opi-
nió, ja tenien una destinació 
electoralista: el poliesportiu.

ABG defensarà que els diners 
del préstec (uns 3 milions 
d’euros en 25 anys), vagin 
tots cap al seu objectiu fina-
lista (la millora de la xarxa) 
i no que l’equip de govern 
els utilitzi per a tapar forats 
pressupostaris com pugui ser 
la darrera fase del poliespor-
tiu que buscaria més l’apro-
fitament electoral que no les 
necessitats reals de la ciuta-
dania.

el zorro

Aigües de Catalunya pren, finalment,
la gestió de l’aigua d’Altafulla

correu@altafullalternativa.org
www.altafullalternativa.org
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La nueva guardería para enero del 2007
El pleno extraordinario del 31 de enero dio el visto bueno para que la empresa Gulinves SL, que había presentado 
la mejor oferta al concurso de adjudicación con un presupuesto de 970.719 euros, empiece las obras de la nue-
va guardería de Altafulla. La obra se prevé este terminada a finales de este año y que sobre  los noventa niños y 
niñas llenen la guardería a partir de enero del 2007. Gulinves se ha comprometido a tener terminadas las obras 
en un máximo de 8 meses. Ahora, paralelamente, han de empezar los trabajos preparativos, entre otros en el 
próximo mes de marzo la preinscripción de los futuros alumnos de la guardería del Hort de Pau.

La depuradora de Brisas filtra aguas sucias 
Cada fin de semana, la depuradora de Brisas del Mar desborda aguas 
sucias vertiéndolas a la rasa que recientemente fue mejorada. Se 
debe por una deficiencia del sistema de desagüe que sale por la 
tapa del registro. El incremento de usuarios de cada fin de semana 
provoca esta situación de colapso, que se puede ver agravada por 
Semana Santa y en el verano. Requerido por ABG-EPM el equipo de 
gobierno manifestó que se está a la espera de la urbanización de 
todo el sector y que para evitar esta situación insalubre y molesta 
envía periódicamente brigadas de limpieza.
También en Brisas se detectan unos malos olores que supuestamente 
proceden de la Fábrica de Conglomerados Asfálticos (Firtec). Esta 
situación también la ha denunciado  ABG-EPM al equipo de gobierno 
para saber si se siguen por parte del ayuntamiento de Torredembarra 
los protocolos de seguridad y medio ambiente. 

Altafulla ya tiene defensor de la ciudadanía 
El pleno del ayuntamiento ha escogido Javier Magallón 
Almenara cómo síndico municipal de agravios, nombrando 
también cómo síndica suplente a Cinta Nomen  Chavarria. 
Así quién se sienta perjudicado por cualquier actuación 
municipal o quiera presentar una queja al consistorio 
puede a partir de ahora recurrir a esta nueva figura 
independiente del equipo de gobierno y de los grupos 
municipales. 

Con nuestro voto en contra, a 
partir de ahora la gestión del 
agua de Altafulla pasará a depen-
der de una empresa mixta en la 
que Aguas de Cataluña (partici-
pada por COMSA y Aguas de Va-
lencia) será el socio privado con 
un inicial 49% de las acciones. 
ABG considera que esta ha sido 
una ocasión perdida para poder 
tener una empresa totalmente 
municipal que no dejara en ma-
nos privadas un servicio básico 
y escaso como es el agua. Si 
la decisión de semi-privatizar 
el agua por parte de AUPA-PSC 
ha supuesto un alto nivel de 
discusión, la elección del socio 
no ha estado carente de contra-
dicciones. Al concurso se pre-
sentaron 4 empresas: Cassá, 
Aguas de Cataluña, Sorea (Ag-
bar) y Aqualia (FCC). Según el 
informe hecho por los técnicos 

de la Diputación de Tarragona, 
ACAT (Aguas de Cataluña) era la 
mejor opción, seguida de Sorea 
y Aqualia, quedando muy atrás 
la oferta de Cassá. Conocido 
ya este informe por la alcaldía, 
se elaboró otro paralelo por el 
técnico del ayuntamiento en el 
que la mejor opción era Aqualia 
seguida de Sorea y ACAT. En las 
deliberaciones en la junta de 
contratación el representante 
de ABG se quedó sólo defen-
diendo cómo mejor opción la 
de ACAT ya que, según la docu-
mentación aportada, su oferta 
contemplaba que el crédito de 3 
millones de euros al que puede 
acceder el ayuntamiento, lo ce-
día con un interés de un 0 % en 
contraste con la oferta de Aqua-
lia que era del euribor más un 
punto (3,83% a fecha de hoy). 
Esta y otras consideraciones 

hicieron que nuestro represen-
tante fuera la única voz discor-
dante de una junta que había 
escogido por mayoría absoluta 
Aqualia. 
Tres días después, en la comi-
sión de Hacienda, el equipo de 
gobierno mostró sus  diferen-
cias con lo que había aprobado 
la mesa de contratación. En la 
junta de portavoces, el alcalde 
ya manifestó su intención de 
que podría cambiar de opinión 
sobre la empresa a escoger y 
finalmente, siete días después, 
se volvía a convocar la mesa 
de contratación para rectificar 
y escoger  la opción que desde 
el primer momento apoyó ABG. 
Aquella misma tarde del 27 de 
enero se convocaba una comi-
sión de Hacienda para ratificar 
el cambio de opinión y poderla 
pasar al pleno de esa noche, en 

el que finalmente se aprobó. 
El proceso de elección, cómo 
se puede comprobar, fue extra-
ño y, según creemos, pesaba 
más el hecho que Aqualia diera 
dentro de las aportaciones eco-
nómicas de choque, 200.000 
euros para aquello que el Ayun-
tamiento quisiera al margen de 
la mejora de la red. Dinero que, 
según nuestra opinión, ya tenía 
una destinación electoralista: el 
polideportivo.

ABG defenderá que el dinero 
del préstamo (unos 3 millones 
de euros en 25 años), vaya ín-
tegramente a su objetivo fina-
lista (la mejora de la red) y no 
que el equipo de gobierno lo 
utilice para tapar agujeros pre-
supuestarios cómo pueda ser 
la última fase del polideportivo 
que buscaría más el aprovecha-
miento electoral antes que las 
necesidades reales de la ciuda-
danía.

Aguas de Cataluña coge, finalmente, 
la gestión del agua de Altafulla

correu@altafullalternativa.org
www.altafullalternativa.org

META 2007
POLIDEPORTIVO

¡¡¡¡Por Dios,
vicSAINZ,

arráncalo!!!!

¡¡¡¡ARRAAAAAASSStrando no 
llegaremos a tiempo para las elecciones!!!!

Rally de los Faraones Próxima cita: Dacà a Altafulla


